

South Korea's Economy Creates More Than 100,000 Jobs for the Second Consecutive Month

Data from the Korea Statistics Authority showed South Korea's economy created more than 100,000 jobs for the second consecutive month in August.

The number of employed people in the country reached 28.80 million last month, up 123,000 from the same period last year. In July, monthly job gains reached more than 100,000 for the first time in 3 months to 172,000. The country created 96,000 jobs year-on-year in June after an 80,000 increase in May. May's figure was the lowest since February 2021.

[Source \(Al-Arabiya.net Website, Edited\)](#)



اقتصاد كوريا الجنوبية يخلق أكثر من 100 ألف وظيفة للشهر الثاني على التوالي

أظهرت بيانات، هيئة الإحصاء الكورية، خلق الاقتصاد الكوري الجنوبي أكثر من 100 ألف وظيفة للشهر الثاني على التوالي في أغسطس.

ويبلغ عدد العاملين في البلاد 28.80 مليون في الشهر الماضي بزيادة قدرها 123 ألفاً عن نفس الفترة من العام الماضي. وفي يوليو/ تموز، بلغت مكاسب الوظائف الشهرية أكثر من 100 ألف وظيفة للمرة الأولى في 3 أشهر لتصل إلى 172 ألفاً.

وخلقت البلاد 96 ألف وظيفة على أساس سنوي في يونيو/حزيران بعد زيادة 80 ألف وظيفة في مايو/يونيو. وكان رقم مايو/أيار هو الأدنى من نوعه منذ فبراير/شباط عام 2021.

[المصدر \(موقع العربية.نت، بتصرف\)](#)

Oil Prices Rise Amid Fears of Supply Disruptions

Oil prices rose on Wednesday as worries about Tropical Storm France, which could disrupt crude supplies, overcame concerns about demand.

Brent crude futures rose 39 cents, or 0.6 percent, to \$69.58 a barrel, while U.S. crude futures were at \$66.19 a barrel, up 44 cents, or 0.7 percent.

The prices of the two benchmark crudes fell by about three dollars on Tuesday, with Brent hitting its lowest level since December 2021 and West Texas Intermediate crude falling to its lowest level since May 2023, after OPEC+ cut its demand forecast for the current and next years.

[Source \(Al-Arabiya.net Website, Edited\)](#)



أسعار النفط ترتفع وسط مخاوف من تعطل الإمدادات

ارتفعت أسعار النفط، اليوم الأربعاء، إذ تغلب القلق بشأن العاصفة المدارية فرنسيس التي قد تعطل إمدادات الخام على المخاوف حيال الطلب. وارتفعت العقود الآجلة لخام برنت 39 سنتاً بما يعادل 0.6 في المئة إلى 69.58 دولار للبرميل، في حين سجلت العقود الآجلة للخام الأمريكي 66.19 دولار للبرميل بزيادة 44 سنتاً أو 0.7 في المئة.

وانخفضت أسعار الخامين القياسيين بنحو ثلاثة دولارات أمس الثلاثاء، مع تسجيل برنت أدنى مستوى له منذ ديسمبر/كانون الأول 2021 وتراجع خام غرب تكساس الوسيط إلى أدنى مستوى له منذ مايو/أيار 2023، وذلك بعد أن خفضت أوبك+ توقعاتها للطلب للعامين الحالي والمقبل.

[المصدر \(موقع العربية.نت، بتصرف\)](#)

'OPEC' Cuts Forecasts for Global Oil Demand Growth in 2024 and 2025

The Organization of the Petroleum Exporting Countries (OPEC) has lowered its forecast for global oil demand growth for 2024 in line with data it has received since the beginning of the year. It also trimmed its forecast for next year in the group's second downward revision. The organization indicated in its monthly report that global oil demand will rise by 2.03 million barrels per day in 2024, down from growth of 2.11 million barrels per day in last month's forecast.

OPEC also lowered its estimate for global demand growth in 2025 to 1.74 million barrels per day from 1.78 million barrels per day.

[Source \(Al-Arabiya.net Website, Edited\)](#)



"أوبك" تخفض توقعاتها لنمو الطلب العالمي على النفط في 2024 و2025

خفضت منظمة الدول المصدرة للنفط "أوبك"، توقعات نمو الطلب العالمي على النفط لعام 2024 تماشياً مع البيانات التي تلقتها منذ بداية العام. كما قلصت توقعاتها للعام المقبل في ثاني تعديل بالخفض من المجموعة. وبيّنت المنظمة في تقريرها الشهري أن الطلب العالمي على النفط سيرتفع 2.03 مليون برميل يوميا عام 2024 انخفاضا من نمو قدره 2.11 مليون برميل يوميا في توقعات الشهر الماضي.

وخفضت "أوبك" أيضا تقديراتها لنمو الطلب العالمي في 2025 إلى 1.74 مليون برميل يوميا من 1.78 مليون برميل يوميا.

[المصدر \(موقع العربية.نت، بتصرف\)](#)

Saudi Arabia Launches First International Center of Excellence for Generative Artificial Intelligence

The Saudi Digital Cooperation Organization (DCO) launched the International Center of Excellence for Generative Artificial Intelligence, led by Saudi Arabia, in line with the aspirations of Vision 2030 and its leadership position, and as a global force in the field of innovation and advanced technologies and supportive of the organization's efforts.

The center aims to enhance the full potential of member states and support them for global competition by developing talent and resources to contribute to the adoption of generative AI solutions and stimulate the growth of the digital economy. The center reinforces the Kingdom's role as a pivotal center in the field of generative artificial intelligence, which provides a supportive environment for economic growth and innovation regionally and globally.

[Source \(Al-Sharq Al-Awsat Newspaper, Edited\)](#)

السعودية تطلق أول مركز تميز دولي للذكاء الاصطناعي التوليدي



أطلقت منظمة التعاون الرقمي السعودية، مركز التميز الدولي للذكاء الاصطناعي التوليدي، بقيادة من السعودية، وذلك تماشياً مع تطلعات "رؤية 2030" وموقعها القيادي، وبوصفها قوة عالمية في مجال الابتكار والتقنيات المتقدمة وداعمة لجهود المنظمة.

ويهدف المركز إلى تعزيز الإمكانيات الكاملة للدول الأعضاء، ودعمهم للمنافسة العالمية من خلال تطوير المواهب والموارد للمساهمة في تبني حلول الذكاء الاصطناعي التوليدي، وتحفيز نمو الاقتصاد الرقمي. ويعزز المركز من دور المملكة كمركز محوري في مجال الذكاء الاصطناعي التوليدي، والذي يوفر بيئة داعمة للنمو الاقتصادي والابتكار على مستوى المنطقة والعالم.

[المصدر \(صحيفة الشرق الأوسط، بتصرف\)](#)

Egypt's Core Inflation Rises to 25.1 Percent

The Central Bank of Egypt revealed that core inflation in Egypt rose to 25.1 percent in August, compared to 24.4 percent in July. The inflation rate in Egypt's cities also rose to 26.2 percent in August, compared to 25.7 percent in July.

The reasons for the increase, which came after 5 months of slowdown, were due to price increases for vegetables by 14.3 percent, transportation services by 14.9 percent, household appliances by 2.8 percent, and dairy, cheese, and eggs by 2.1 percent. The Electricity, Gas, and Fuels group rose 0.4 percent month-on-month but reached 17.8 percent year-on-year.

[Source \(CNBC Arabia Website, Edited\)](#)

التضخم الأساسي في مصر يرتفع إلى 25.1 في المئة



كشف البنك المركزي المصري عن ارتفاع التضخم الأساسي في مصر إلى 25.1 في المئة في أغسطس الماضي مقابل 24.4 في المئة في يوليو. كذلك ارتفع معدل التضخم في مدن مصر إلى 26.2 في المئة خلال شهر أغسطس/ آب من 25.7 في المئة في يوليو/ تموز الماضي.

وترجع أسباب الارتفاع الذي جاء بعد 5 أشهر من التباطؤ، إلى زيادات أسعار مجموعة الخضروات بنسبة 14.3 في المئة، وخدمات النقل بنسبة 14.9 في المئة، وكذلك مجموعة الأجهزة المنزلية بنسبة 2.8 في المئة، ومجموعة الألبان والجبن والبيض بنسبة 2.1 في المئة. أما مجموعة الكهرباء والغاز ومواد الوقود، فارتفعت بنسبة 0.4 في المئة على أساس شهري، لكنها بلغت 17.8 في المئة على أساس سنوي.

[المصدر \(موقع CNBC Arabia، بتصرف\)](#)

Banque De France Expects Growth in the Third Quarter Of 2024

The Bank of France said hosting the Olympic Games gave a boost to the country's services sector in August, but the political crisis still casts a shadow over the economic outlook.

According to the bank's monthly survey of corporate results, France, the euro zone's second-largest economy, is on track for core growth of 0.1-0.2 percent in the third quarter compared to the previous month.

France's national statistics agency forecast the economy would grow 0.4 percent in the third quarter but could shrink 0.1 percent in the fourth quarter as the push from hosting the Olympics fades.

[Source \(CNBC Arabia Website, Edited\)](#)

بنك فرنسا المركزي يتوقع نمواً في الربع الثالث 2024



كشف بنك فرنسا المركزي، عن أنّ استضافة دورة الألعاب الأولمبية منحت دفعة لقطاع الخدمات في البلاد خلال أغسطس/ آب، لكن الأزمة السياسية لا تزال تلقي بظلالها على التوقعات الاقتصادية.

ووفقاً لمسح البنك الشهري حول نتائج الشركات، فإنّ فرنسا صاحبة ثاني أكبر اقتصاد في منطقة اليورو، في طريقها لتحقيق نمو أساسي بين 0.1 و0.2 في المئة في الربع الثالث مقارنة بالشهر السابق.

وتوقعت وكالة الإحصاء الوطنية الفرنسية أن يشهد الاقتصاد نمواً 0.4 في المئة في الربع الثالث لكنه قد يتقلص 0.1 في المئة في الربع الرابع مع تلاشي أثر الدفعة التي أحدثتها استضافة الأولمبياد.

[المصدر \(موقع CNBC Arabia، بتصرف\)](#)

Bahrain Chamber and Oman Discuss Boosting Economic Cooperation

First Vice President of the Bahrain Chamber Khalid Najibi met with the Board Member of the Oman Chamber of Commerce and Industry and Chairman of the Investment Committee Saud bin Ahmed Al-Nahari, where they discussed ways to enhance economic cooperation between Bahrain and the Sultanate of Oman.

During the meeting, Najibi stressed the importance of strengthening bilateral relations between the two chambers, stressing that cooperation will not only enhance the economic growth of both countries, but also pave the way for further regional integration and open doors for joint investments across various sectors. Najibi said that the volume of trade between Bahrain and the Sultanate of Oman, which amounted to \$ 226 million in the first half of 2024, confirms the commitment of the Chamber of Commerce to promote investments, especially in trade. He noted that the Chamber is actively seeking new avenues for cooperation between the private sectors of both countries, including strengthening trade missions and initiatives to increase bilateral trade.

[Source \(Bahrain Chamber, Edited\)](#)

غرفة البحرين وسلطنة عمان تبحثان تعزيز التعاون الاقتصادي



التقى النائب الأول لرئيس غرفة البحرين خالد نجيب مع عضو مجلس إدارة غرفة تجارة وصناعة عمان ورئيس لجنة الاستثمار سعود بن أحمد النهاري، حيث جرى بحث سبل تعزيز التعاون الاقتصادي بين البحرين وسلطنة عمان.

وأكد نجيب خلال اللقاء على أهمية تعزيز العلاقات الثنائية بين الغرفتين، مؤكداً أن التعاون لن يعزز النمو الاقتصادي لكلا

البلدين فحسب، بل يمهّد الطريق لمزيد من التكامل الإقليمي ويفتح الأبواب للاستثمارات المشتركة عبر مختلف القطاعات. واعتبر نجيب أنّ حجم التجارة بين البحرين وسلطنة عمان، والذي بلغ 226 مليون دولار في النصف الأول من عام 2024، يؤكّد التزام غرفة البحرين بتعزيز الاستثمارات، وخاصة في التجارة. وأشار إلى أن الغرفة تسعى بنشاط إلى إيجاد سبل جديدة للتعاون بين القطاعين الخاصين في كلا البلدين، بما في ذلك تعزيز البعثات التجارية والمبادرات الرامية إلى زيادة التجارة الثنائية.

[المصدر \(غرفة البحرين، بتصرف\)](#)

UAE 17th in the World's Best Countries Index 2024

The UAE rose two places to 17th globally, while maintaining its first place in the Middle East in the "Best Countries for 2024" index issued by the US media network "U.S. News & World Report", which measures the performance of 89 countries according to the characteristics and trends that contribute to driving trade and investment and directly affecting their national economies.

The UAE scored 79.1 points on the general index, outperforming South Korea, Spain, Finland, Austria, Iceland, Belgium and others. In the sub-rankings, the UAE topped the world in future growth, which depends on a range of factors, including its readiness to meet the challenges posed by the global economy.

[Source \(Al-Khaleej Emirati Newspaper, Edited\)](#)



الإمارات الـ 17 في مؤشر أفضل دول العالم 2024

تقدّمت دولة الإمارات مرتبّتين إلى المركز 17 عالمياً، فيما حافظت على مركزها الأول أوسطياً في مؤشر «أفضل الدول لعام 2024» الصادر عن شبكة «يو إس نيوز أند وورلد ريبورت» الإعلامية الأمريكية، والذي يقيس أداء 89 دولة حسب الخصائص والتوجهات التي تسهم في دفع التجارة والاستثمار والتأثير المباشر في اقتصاداتها الوطنية.

وحققت الإمارات 79.1 نقطة على المؤشر العام، متفوقة بذلك على كوريا الجنوبية، وإسبانيا، وفنلندا، والنمسا، وأيسلندا، وبلجيكا، وغيرها. وفي التصنيفات الفرعية، تصدرت الإمارات دول العالم في النمو المستقبلي، والذي يعتمد على مجموعة من العوامل، بما في ذلك مدى استعداده لمواجهة التحديات التي يفرضها الاقتصاد العالمي.

[المصدر \(صحيفة الخليج الإماراتية، بتصرف\)](#)

Europe Wins Over 'Apple' in a 13 Billion Euro Tax Battle

Apple lost its 10-year legal battle in the European Union after the highest court ruled to recover up to 13 billion euros (\$14.4 billion) in Ireland's arrears in taxes from the tech giant.

In 2014, the European Commission, the EU's executive arm, opened an investigation into Apple's tax payments in Ireland, the headquarters of the EU tech giant. In 2016, the Commission ordered Dublin to recover up to €13 billion (\$14.4 billion) in back taxes from the company on the grounds that it had received illegal tax benefits from Ireland over two decades.

[Source \(Al-Khaleej Emirati Newspaper, Edited\)](#)



أوروبا تنتصر على «أبل» في معركة ضرائب بـ 13 مليار يورو

خسرت "أبل" معركتها القضائية التي دامت 10 سنوات في الاتحاد الأوروبي، بعد أن حكمت أعلى محكمة، باسترداد ما يصل إلى 13 مليار يورو (14.4 مليار دولار) من الضرائب المتأخرة في أيرلندا من عملاق التكنولوجيا.

وفي عام 2014، فتحت المفوضية الأوروبية، الذراع التنفيذية للاتحاد الأوروبي، تحقيقاً في مدفوعات أبل الضريبية في أيرلندا، المقر الرئيسي لشركة التكنولوجيا العملاقة في الاتحاد الأوروبي. وفي عام 2016، أمرت المفوضية دبلن باسترداد ما يصل إلى 13

مليار يورو (14.4 مليار دولار) من الضرائب المتأخرة من الشركة بحجة تلقيها مزايا ضريبية غير قانونية من أيرلندا على مدار عقدين من الزمن.

[المصدر \(صحيفة الخليج الإماراتية، بتصرف\)](#)

■ Russia's Trade Surplus Rises 20 Percent

The value of Russian exports in the first seven months of this year rose by 0.75 percent to reach \$ 241 billion.

According to the Russian Customs Service, Russian exports to Europe in the first half of this year fell by 30 percent to \$37.4 billion, and to the United States by 13.5 percent to \$7.6 billion. In contrast, imports decreased by 8.5 percent to \$153.1 billion, with Russian imports from Europe in the period from January to July 2024 amounting to about \$41.5 billion, down by 11.6 percent, from Asia \$101.1 billion, down by 5.9 percent, and the United States \$8.1 billion, down by 12.3 percent. Thus, the trade surplus in Russia's favor increased by 20 percent to reach \$87.9 billion in the first seven months of this year.

[Source \(Al-Khaleej Emirati Newspaper, Edited\)](#)

■ ارتفاع فائض ميزان روسيا التجاري 20 في المئة

ارتفعت قيمة الصادرات الروسية في الأشهر السبعة الأولى من العام الجاري بنسبة 0.75 في المئة لتصل إلى 241 مليار دولار. وبحسب هيئة الجمارك الروسية فقد انخفضت الصادرات الروسية إلى أوروبا في النصف الأول من العام الجاري بنسبة 30 في المئة إلى 37.4 مليار دولار، وإلى الولايات المتحدة بنسبة 13.5 في المئة إلى 7.6 مليار دولار. وبالمقابل تراجعت الواردات بنسبة 8.5 في المئة إلى 153.1 مليار دولار، حيث بلغت الواردات الروسية من أوروبا في الفترة من يناير إلى يوليو 2024 قرابة 41.5 مليار دولار بانخفاض نسبته 11.6 في المئة، ومن آسيا 101.1 مليار دولار بانخفاض نسبته 5.9 في المئة، والولايات المتحدة 8.1 مليار دولار بانخفاض قدره 12.3 في المئة. وبذلك ارتفع فائض الميزان التجاري لصالح روسيا بنسبة 20 في المئة ليصل إلى 87.9 مليار دولار في الأشهر السبعة الأولى من العام الجاري.

[المصدر \(صحيفة الخليج الاماراتية، بتصرف\)](#)

